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SECRETAR

PROCES - VERBAL
încheiat astăzi 16.10.2019

Astăzi data de mai sus, a avut loc ședința extraordinară a Consiliului Local al orașului
Pucioasa, la care au participat următorii consilieri:

1. Arjan Laurenția
2. Brebene Marinela
3. Dobrici Gheorghe
4. Hantăr Ana Maria
5. Ianeț Constantin
6. Ivașcu Dragoș Ion
7. Mateoiu Roxana
8. Miu Vasile
9. Popa Constantin Tiberiu
10. Roșoiu Daniela Cerasela
11. Sprinceană Eugen Dănuț
12. Trandafir Dorel Ioan
13. Trifu Marius Robertino
14. Voicu Emilia Romelia

Au fost absenți domnii consilieri: domnul consilier Budoiu Ion și doamna consilier
Grigoroiu Monica.

Ședința a fost deschisă de secretarul orașului Pucioasa - doamna jr. Catană Elena, care
spune că ședința de astăzi a fost convocată în baza dispoziției primarului nr. 894/15.10.2019 și că
din consultarea condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru
desfășurarea ședinței. Apoi, îl roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte
ordinea de zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi și o supune la vot,
aceasta fiind aprobată cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Președinte de ședință este doamna consilier Mateoiu Roxana.
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea

cuantumului burselor școlare și a numărului acestora ce se pot acorda elevilor din unitățile de
învățământ preuniversitar de stat, cu frecvență, de pe raza U. A. T. Orașul Pucioasa, pentru anul
școlar 2019 - 2020.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ing. Dinu Anca Georgeta - persoană cu atribuții delegate de șef serviciu
administrație locală dă explicxațiile necesare.

Nu mai sunt discuții.
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Doamna consilier Mateoiu Roxana - președinte de ședință, supune la vot proiectul de
hotărâre privind aprobarea cuantumului burselor școlare și a numărului acestora ce se pot acorda
elevilor din unitățile de învățământ preuniversitar de stat, cu frecvență, de pe raza U. A. T. Orașul
Pucioasa, pentru anul școlar 2019 - 2020 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind constituirea
echipei mobile de intervenție de urgență în cazurile de violență domestică.”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna secretar, jr. Catană Elena, dă explicațiile necesare. Precizează că această echipă
mobilă este formată din persoane care sunt prevăzute de lege și că componența echipei mobile
trebuie comunicată până la data de 18.10.2019 la Direcția de Asistență Socială, care ulterior o va
înainta Ministrului Muncii.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Mateoiu Roxana - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind constituirea echipei mobile de intervenție de urgență în cazurile de violență
domestică și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
acordului de parteneriat între Unitatea Administrativ Teritorială Oraș Pucioasa și Unitatea
Administrativ Teritorială Comuna Bezdead, Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Moțăieni,
Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Vârfuri, Unitatea Administrativ Teritorială Comuna
Brănești, Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Glodeni pentru realizarea proiectului:
REDUCEREA EMISIILOR DE CARBON ÎN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ZONELE
FUNCȚIONALE ALE ACESTUIA.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comsiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comsiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian, dă explicațiile necesare. Precizează că acest
proiect nu poate fi accesat decât dacă se adresează mai multor unități administrativ-teritoriale,
între care să se încheie un acord de parteneriat. Obiectul acestui parteneriat este de a stabili
drepturile și obligațiile părților, contribuția financiară proprie a fiecărei părți la bugetul
proiectului, precum și responsabilitățile ce le revin în implementarea activităților aferente
proiectului. Reducerea emisiilor de carbon în orașul Pucioasa și în zonele funcționale ale acestuia.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Mateoiu Roxana - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea acordului de parteneriat între Unitatea Administrativ Teritorială Oraș
Pucioasa și Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Bezdead, Unitatea Administrativ
Teritorială Comuna Moțăieni, Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Vârfuri, Unitatea
Administrativ Teritorială Comuna Brănești, Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Glodeni
pentru realizarea proiectului: REDUCEREA EMISIILOR DE CARBON ÎN ORAȘUL
PUCIOASA ȘI ZONELE FUNCȚIONALE ALE ACESTUIA și este aprobat cu unanimitate de
voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobare
politica de parcare a orașului Pucioasa.”
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comsiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comsiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail, arhitect șef, dă explicațiile necesare. Precizează că acest
studiu - politica de parcare a orașului Pucioasa, studiu de oportunitate implementare sistemul
tiketing, studiu de oportunitate pentru achiziția de mijloace de transport și Studiul de Fezabilitate
au fost elaborate de o firmă de specialitate, dar trebuie aprobate de Consiliul Local.

Politica de parcare ce se supune astăzi aprobării Consiliului Local a preluat Regulamentul
de parcare aprobat de Consiliul Local Pucioasa.

În cadrul proiectului, spune domnul ing. Hosszu Mihail, se va construi o autobază , la
Oborul de la Glodeni, se vor achiziționa autobuze, se va implementa sistemul e-tiketing.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Mateoiu Roxana - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobare politica de parcare a orașului Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de
voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
Studiului de oportunitate implementare sistem e-ticketing în orașul Pucioasa.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comsiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comsiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Mateoiu Roxana - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate implementare sistem e-ticketing în orașul
Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
Studiului de oportunitate pentru achiziția de mijloace de transport (autobuze).”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comsiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comsiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Mateoiu Roxana - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate pentru achiziția de mijloace de transport
(autobuze) și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.
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Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
documentației tehnico - economice în faza Studiu de Fezabilitate (S.F.), precum și a indicatorilor
tehnico - economici pentru obiectivul de investiții: REDUCEREA EMISIILOR DE CARBON ÎN
ORAȘUL PUCIOASA ȘI ZONELE FUNCȚIONALE ALE ACESTUIA.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul
comsiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comsiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei
sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Mateoiu Roxana - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea documentației tehnico - economice în faza Studiu de Fezabilitate
(S.F.), precum și a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții:
REDUCEREA EMISIILOR DE CARBON ÎN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ZONELE
FUNCȚIONALE ALE ACESTUIA și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Nu mai sunt alte discuții.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
MATEOIU ROXANA

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul oraşului Pucioasa


